

Styrelseprotokoll 2023-09-27

Närvarande: Gunnar Sterner, Roger Borg, Johan Karlsson, Joakim Hammarlund, Jan Norén

1. Gunnar öppnade mötet.
2. Dagordningen godkändes.
3. Till justerare valdes Roger Borg.
4. Genomgång av föregående protokoll.
5. Janne drog en ekonomisk rapport. I-Fiske verkar ha gynnat båtuthyrningen. Finanserna är i god fas.
6. Inga bordlagda ärenden.
7. Nytt ärenden: Nya kräftburar.
8. a) Kräftfisket 2023, Joakim förevisade kräftbur, får som uppgift att kolla upp alternativ till första styrelsemötet efter årsmötet.
b) Agenda 2023 – Vi planerar ett KM i pimpel så snart det blir bra isar.
c) Båtuthyrningen har gått väldigt bra. Vi har fått in ca 32 000kr. Vi beslutade att vi ska fortsätta med att använda I-fiske.
d) Framtida investeringar 2024: Vi behöver nya åror till båtarna. Flotte och rampbrygga behöver byggas om och Torbjörn Albrektsen ansvarar för att undersöka materialåtgång och höra av sig till Jan Norén. Sterner Kontaktar Torbjörn.
e) Visma- vårt ekonomiprogram på nätet: Nya avgifter, betydande höjning. Gunnar tar kontakt med företaget.
f) Regler för att hyra klubbstugan: Vi ser över ”Regler för klubbstugan” då det kan finnas risk för missbruk.
g) Regler för kräftfiskelott och arbetsdag.
h) Måndagen 13 nov är det medlems/nomineringsmöte. På nomineringsmötet ska avgifter för 2024 fastställas och styrelsen tycker att dessa bör vara oförändrade.
i) Förslag på vinterarbetsdag med vassklippning och ev. risvasebygge. Sterner kontaktar Michael Bäck Norén.
j) Arrendeavtalet med Hallsbergs kommun diskuterades.
9. Vi gick igenom inkomna skrivelser.
10. Vi gick igenom utgående skrivelser:
Gunnar har varit i kontakt med Örebro läns sportfiskeförbund om att skicka klubbmedlemmar för att genomgå en fisketillsynsutbildning.
11. Rapporter: Vi har varit i kontakt med Kommunen för att göra iordning vid klubbstugan. Det har varit väldigt fyrkantigt och svårt att få förståelse från kommunen när det gäller gräsklippning, bord och bänkar för allmänheten uppe runt vårt område. Det framkom även att vi egentligen inte ens får parkera bilar inne på vårt område runt stugan.
12. Övriga frågor:
Vi behöver tänka på att inte planera in årsmötet för tidigt då revisorerna måste ha tid på sig att göra revisionen på ett bra sätt.
13. Nästa möte är nomineringsmöte/medlemsmöte äger rum den 13 november.
14. Gunnar avslutade mötet

Ordförande: Gunnar Sterner.

Sekreterare: Joakim Hammarlund

Justerare: Roger Borg